
       Referat af Generalforsamlingen i Kærvejens Vejlaug  

               den 4 juni 2023 i Hevring Forsamlingshus. 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Formandens beretning ved Rasmus Tolstrup 

3. Den reviderede årsrapport 

4. Budget + Fastsættelse afkontingent 

5. Indkomne forslag 

6. Valg af bestyrelse - på valg er Rasmus Tolstrup (ønsker ikke genvalg) 

7. Valg af billagskontrolant - på valg er Dorit Skytte 

8. Eventuelt. 

Formand Rasmus Tolstrup bød velkommen og foreslog på bestyrelsens vegne, at man valgte Kalle 

Kristensen til dirigent. 

Dirigenten konstaterede at generalforsamlinge var rettidig indkaldt og dermed beslutningsdygtig. 

Gav herefter ordet til Rasmus Tolstrup til aflæggelse af beretning, - hvor han indledte beretningen 

med en konstatering af at asfaldteringen af udkørslerne fra alle veje mod Kærvejen, - har været til 

stor tilfredehed for alle beboerne. 

Men det har så også betydet at der er kommet et ønske fra Hejrevej og Tangvej om at få udført 

samme løsning. 

Hertil havde formanden gjort sig nogle strøtanker, - hvor han mente at hvis de gik ind på samme vilkår 

som alle andre, netop at betale kr. 100  til Kærvejen,- så kunne man måske yde pågældende veje et 

lån fra Grundejerforeningen på linie med øvrige. 

Derudover omtalte formanden at rabatten på det meste af kærvejen nu så pæn ud, - vi mangler nu 

kun at få fjernet Rønnetræerne ved Snepevej, - hvilket vil ske i år. 

Der var en opfordring til de der har grund ud mod Kærvejen om at holde buske og træer klippet så 

udsynet ikke forringes. 



Udtrygte en tak til Knud Poulsen for at holde græsrabatten pænt klippet. 

Formandens beretning blev herefter eenstmmigt godkendt. 

Den reviderede årsrapport blev forelagt af kasserer Jonna Castelli Weltz. Den viste indtægter på 

kr.42.900,00 og udgifter på kr. 37.458,91 og dermed et overskud på kr. 5.441,09. 

Overskuddet på kr. 5.441,09 tillagt egenkapitalen på kr. 84.441,63 udgør en egenkapital på kr. 

89.882,72. 

Ballancen mellem aktiver og passiver blev derfor kr. 273.414,72. 

Årsrapporten blev herefter eenstemmigt godkendt. 

 

Jonna Castelli Weltz forelagde herefter Budgettet som visteindtægter på kr. 43.200 og udgifter på kr. 

44.450 og dermed et minus på kr. 1.250.  Således udgør således pr. 31.12.2023 -  kr. 88.633. 

Budgettet blev eenstemmigt godkendt. 

Der var ingen indkomne forslag. 

Punktet valg af bestyrelse. Da Rasmus Tolstrup ikke ønskede genvalg, -  valgte generalforsamlingen i 

stedet Søren Højberg. 

Dorit Skytte genvalgtes eenstemmigt til billagskontrollant. 

Under eventuelt drøftedes bl.a rigtigheden af om Hjemisbilen måtte køre på vore veje. Ingen har 

ønske om at forbyde Hjemisbilen i vort område. 

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen. 

 


